
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

 ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ Ν. 170 

ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΔΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ  

ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Συγκρότηση-κατανομή σχολείων 

Στις  εκλογές της  28/11/2021  για ανάδειξη νέου  Δ.Σ. τα αποτελέσματα ήταν ως  εξής: 

ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΟ ΨΗΦΟΙ ΕΔΡΕΣ ΕΚΛΕΓΜΕΝΟΙ 

Αγωνιστική 
Συσπείρωση Ν. 

Σμύρνης (Παρεμβάσεις-
Κινήσεις-Συσπειρώσεις) 

87 4 

Καραμπά Σοφία 
Στεφάνου Αχιλλέας 
Πενταγιώτη 
Αλεξάνδρα 
Διαμαντάρα Ανθία 

Εκπαιδευτικοί 
Ριζοσπαστικής 

Αριστεράς (Ε.Ρ.Α.) 

41 2 
Μαντζαβράκου Ανθή 
Κουρκούνη Φωτεινή 

ΔΑΚΕ 13 1 Μπογιατζής Φίλιππος 

Αγ. Συσπ. 
Εκπαιδευτικών-ΠΑΜΕ 

10 0 
 

Ανεξάρτητη Υποψήφια 8 0  

ΑΚΥΡΑ ΛΕΥΚΑ 11   

ΣΥΝΟΛΟ 170   

 
Το Δ.Σ. που προήλθε   συγκροτήθηκε σε  σώμα ως  εξής: 

ΘΕΣΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΣΧΟΛΕΙΟ 
ΤΗΛ. 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ 
ΤΗΛΕΦΩΝΟ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Καραμπά Σοφία 2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6943 879575 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ 
Μαντζαβράκου Ανθή 

4ο  Δημ.Σχ.   210-9338908 6972 556058 

Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Στεφάνου Αχιλλέας 7ο Δημ. Σχ.  210-9345380 6934 962526 

 
ΤΑΜΙΑΣ 

 
Κουρκούνη Φωτεινή  6ο Δημ. Σχ.  210-9334200 6972 504113 

ΜΕΛΟΣ Πενταγιώτη Αλεξάνδρα 7ο Δημ. Σχ. 210-9345380 6944 907547 

ΜΕΛΟΣ Διαμαντάρα Ανθία  2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6939324146 

ΜΕΛΟΣ 
Μπογιατζής Φίλιππος 3ο Δημ.Σχ. 210-9336779 6977 314641 

Εκπρόσωπος του Συλλόγου στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας ορίστηκε η Μαντζαβράκου Ανθή  με 

αναπληρωματικό τον Μπογιατζή Φίλιππο.  



Υπεύθυνοι  ενημέρωσης  των σχολείων  εκ μέρους  του  Δ.Σ., ορίστηκαν: 

1ο   Δ. Σχ.                    8ο ΝΗΠ.                  Καραμπά Σοφία 

2ο   Δ. Σχ.                  5ο, 9ο ΝΗΠ                Διαμαντάρα Ανθία 

3ο και 13ο  Δ. Σχ.      11ο ΝΗΠ.  10ο ΝΗΠ.  Μπογιατζής Φίλιππος                                                   

4ο και Άγιος Ανδρέας  Δ. Σχ,    7ο ΝΗΠ.,  Μαντζαβράκου Ανθή  

5ο Δ. Σχ.                      4ο  ΝΗΠ                   Στεφάνου Αχιλλέας                      

6ο  Δ. Σχ.                  3ο  ΝΗΠ.                     Κουρκούνη Φωτεινή                                                  

7ο Δ. Σχ.                    2ο  ΝΗΠ.                    Πενταγιώτη Αλεξάνδρα 

12ο Δ. Σχ.                  1ο ΝΗΠ, 6ο ΝΗΠ        Καραμπά Σοφία                      

 

Οι  τακτικές  Συνεδριάσεις  του  Δ.Σ. θα πραγματοποιούνται την πρώτη ΤΡΙΤΗ κάθε μήνα και 

ώρα 7.30 μμ. Είναι ανοιχτές για τα μέλη του Συλλόγου. 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Ψηφίσματα που κατατέθηκαν στη Γενική Συνέλευση 

Το ΔΣ μετά από συζήτηση των μελών του ενέκρινε τα ψηφίσματα: 

1. Γενικό πολιτικό πλαίσιο με τίτλο: Αγώνας διαρκείας ενάντια στην αντιεκπαιδευτική και 

αντιλαϊκή πολιτική (6 υπερ-1 λευκό) 

2. Για την αξιολόγηση και την πρωτοβουλία για επαναπροκήρυξη της απεργίας-

αποχής  (4 υπερ-3 λευκά) 

3. Για την πανδημία (ομόφωνα) 

4. Για την ιδιωτικοποίηση της επικουρικής ασφάλισης (ομόφωνα) 

5. Για την ανατροπή του ν. Χατζηδάκη (ομόφωνα) 

6. Για την υπόθεση της δολοφονίας του Ζακ Κωστόπουλου (6 υπέρ-1 λευκό) 

7. Ψήφισμα συμπαράστασης στους 62 συλληφθέντες της 6 Δεκέμβρη του 2020 (6 υπέρ-

1 λευκό) 

8. Σχετικά με το ωράριο των νηπιαγωγών (ομόφωνα) 

9. Σχετικά με τον εξοπλισμό των παραρτημάτων των νηπιαγωγείων, τα αναλώσιμα 

των σχολείων συνολικά και επείγοντα αιτήματα προς τον Δήμο (ομόφωνα) 

10. Αιτήματα - θέσεις για τους διορισμούς, τη μετεκπαίδευση, τη μείωση αριθμού 

μαθητών ανά τμήμα, την ίδρυση ΤΕ (ομόφωνα). 

Θα εκδοθούν αναλυτικά σε ιδιαίτερη ανακοινώσεις.  

 

Θέμα 3ο Προβλήματα σχολείων 



Συζητήθηκαν: 

-Το θέμα του 7ου Δημοτικού Σχολείου όπου δεν έχει τοποθετηθεί ακόμη νοσηλευτής/τρια και 

έγινε ενημέρωση για τις πρωτοβουλίες που έχουν ληφθεί (ανακοίνωση συλλόγου, ένωση 

γονέων, προοπτική επερώτησης στη Βουλή).  

-Το θέμα του 6ου νηπιαγωγείου στο οποίο δεν έχει τοποθετηθεί ακόμη εκπαιδευτικός για το 

τμήμα ένταξης.  

-Το θέμα του 7ου Δημοτικού Σχολείου όπου, παρότι υπάρχει εκπαιδευτικός για να 

λειτουργήσει το δεύτερο Τμήμα Ένταξης, ο Δήμος κωλυσιεργεί για τη διαμόρφωση του 

χώρου.  

- Το μεγάλο πρόβλημα έλλειψης εκπαιδευτικών για αναπλήρωση που οδηγεί στο κλείσιμο 

τμημάτων του ολοήμερου (3ο Δημοτικό Σχολείο) 

Αποφασίστηκε ομόφωνα να γίνει παρέμβαση στη Δ Διεύθυνση και για τα τέσσερα 

ζητήματα. 

Θέμα 4ο: Υπεύθυνες Δηλώσεις για τη σταδιακή παρακράτηση συνδρομής από τη 

μισθοδοσία 

Έχει σταλεί σε όλους/ες η ενημέρωση ότι: Αν υπάρχουν κάποιοι/ες συνάδελφοι/σσες που 

επιθυμούν να δώσουν υπεύθυνη δήλωση για σταδιακή παρακράτηση της συνδρομής τους 

από τη μισθοδοσία, αλλά για κάποιο λόγο δεν την έδωσαν ακόμη, παρακαλούνται να τη 

στείλουν με μέιλ στον σύλλογο μέχρι την Παρασκευή 17 Δεκεμβρίου. Υπενθυμίζουμε ότι η 

σταδιακή παρακράτηση ισχύει ΜΟΝΟ για μόνιμους/ες που μισθοδοτούνται από τη Δ 

Αθήνας  

Παρόντες-παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Στεφάνου Αχιλλέας, 

Κουρκούνη Φωτεινή, Διαμαντάρα Ανθία, Πενταγιώτη Αλεξάνδρα, Μπογιατζής Φίλιππος 

 

 

 

 

 

 


